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Vragen van het lid Schonis (D66) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur en 
Waterstaat over het bericht «Onderzoek: Met hyperloop binnen half uur van 
Amsterdam naar Brussel» (ingezonden 17 april 2020). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Onderzoek: Met hyperloop binnen half uur van 
Amsterdam naar Brussel», waarin wordt beschreven dat met de aanleg van 
een hyperloopverbinding de reistijd tussen Amsterdam en Brussel tot minder 
dan een half uur verkort kan worden?1 

Vraag 2
Ziet ook u kansen om op termijn een hyperloopverbinding tussen Amsterdam 
en Brussel te realiseren? Zo ja, kunt uiteenzetten hoe snel zo’n verbinding 
gerealiseerd kan worden op basis van het onderzoek uitgevoerd door de 
provincie Noord-Holland? 

Vraag 3
Kunt u toelichten hoe het staat met het opzetten van de hyperlooptestbaan in 
de provincie Groningen? 

Vraag 4
Bent u het ermee eens dat de hyperloop op termijn een goed alternatief voor 
korteafstandsvluchten in Europa kan bieden? Zo ja, ziet u mogelijkheden om 
een tijdpad te geven voor het aanleggen van een hyperloopverbinding van 
Amsterdam naar andere Europese steden?

1 Nu.nl, 9 april 2020 (https://www.nu.nl/binnenland/6043838/onderzoek-met-hyperloop-binnen-
half-uur-van-amsterdam-naar-brussel.html)
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